
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-06-16, § 26 

 

 Tid Torsdagen den 16 juni 2011 kl 16.00 – 16.25 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 16 juni 2011 

 
 

 

 

Joakim Larsson Lars Arell  

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden   

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Christoffer Järkeborn (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)   

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Kenneth Nilsson (S) för Maria Östberg Svanelind (S) vice ordföranden  

Sara Gunnerud (S) för Maria Nygård (S) 

 

Ersättare: 

Per Hallberg (M) §§ 1-10, §§ 12-28 och  §§ 30-32  

Louise Ajnesjö (M)  

Gustav Johansson (M)  

Patrik Silverudd (FP)   

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Ann-Charlotte Bergqvist, Gunnar 

Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Göran Widegren samt 

biträdanden borgarrådssekreteraren Magnus Thulin 

 

 

 

 



  

 § 26 

Upphandling av färjetrafiken i Hammarby Sjöstad 
Dnr E2008-330-01112 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner upphandling av färjetrafiken i Hammarby 

 Sjöstad enligt kontorets tjänsteutlåtande. 

 

2 Exploateringsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 26 maj 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Lars Arell m.fl. (S) och Ann-Margarethe Livh (V) enligt 

följande: 

 

 Färjetrafiken mellan Hammarby sjöstad/Sickla Udde och Södermalm är mycket 

 uppskattad inte minst bland de boende i området. Det är positivt att 

 verksamheten utökas till att också omfatta Henriksdalshamnen. Visserligen är 

 kollektivtrafik ett område som landstinget genom SL och Waxholmsbolaget 

 ansvarar för men den verksamhet som staden bedriver utgör ett viktigt 

 komplement. Vi socialdemokrater är dock tveksamma till att 

 Exploateringsnämnden är den nämnd som ska ansvara för detta. Trafikkontoret 

 borde rimligen ligga närmare till hands. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


